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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA:  Zahvaljujem  se predsedniku Evropske komisije José 

Manuelu Barrosu za ta čas. Vem, da je čas pred sestankom Evropskega sveta, kot vedno, 

dragocen in si štejemo še za posebno čast, da smo lahko imeli bilateralno srečanje. Hvala tudi 

za čestitke ob obletnici slovenske osamosvojitve in mednarodnega priznanja. Tudi jaz se z 

veseljem spominjam najinih srečanj v prejšnjem mandatu, ko smo skupaj reševali marsikateri 

problem. Kot je bilo že rečeno, je na današnjem srečanju prevladovala razprava okoli 

gospodarske situacije v Sloveniji in v Evropski uniji. Predsedniku Evropske komisije smo 

povedali, da nimamo težav s priporočili Komisije, ki jih je dala glede potrebe po uravnoteženju 

javnih financ in pri reformah, ki jih moramo opraviti v Sloveniji. Informirali smo ga, da smo 

nekatere ukrepe že sprejeli, da je slovenski parlament pred nekaj tedni sprejel zakonodajo, s 

katero bo Slovenija dosegla letos prepolovljen proračunski primanjkljaj in na podlagi katere  

oziroma s pomočjo katere bomo naslednje leto prišli s primanjkljajem pod 3 % bruto domačega 

proizvoda. Predsednika Evropske komisije smo tudi obvestili, da je slovenska vlada ravno 

danes sprejela močan paket za rast. Sprejeli smo številne spremembe zakonov, na podlagi 

katerih bo poslovanje v Sloveniji, ko jih bo slovenski parlament, verjamemo julija tudi potrdil, 

bistveno bolj enostavno. Ko bo tudi za gospodarstvo bistveno manj ovir in ko bo še posebej 

slovensko gospodarsko okolje postalo bolj ugodno za mala in srednja podjetja in za tuje 

investicije, kar Slovenija v tem trenutku izjemno potrebuje.  

 

S Komisijo smo na enakih stališčih, ko gre za prihodnji večletni finančni okvir Evropske unije. 

Prepričani smo, da še posebej kohezijska politika, financiranje kohezijskih projektov iz tega 

okvira v prihodnjih sedmih letih lahko bistveno prispeva k zagonu ponovne rasti v Evropski uniji. 

Za Slovenijo je to izjemno pomemben instrument in smo veseli, da se zavezništvo v smeri 

krepitve tega dela financiranja krepi. Enako je za Slovenijo pomembno tudi financiranje razvoja 

podeželja in financiranje povečanja konkurenčnosti, kar je eden od ključnih ciljev Evropske unije 

zato, da bo lahko v prihodnjem času v prihodnjih letih dosegala višjo rast. 

 

Imamo enake ali podobne poglede na to, kako zagotoviti reševanje aktualnih problemov v evro-

območju. Potrebujemo poenotenje nekaterih politik. Dejstvo je, da je Slovenija, čeprav je mlada 

članica evro-območja in relativno kratek čas uporablja skupno evropsko valuto, v teh časih 

gospodarske in finančne krize na boljšem zaradi tega, ker imamo skupno valuto. Naš nacionalni 

interes je, da se skupna evropska valuta ohrani in potrebujemo ukrepe, ki jih predlaga Komisija 

zato, da bomo poenotili nekatere politike.  

 

Še posebej je potreben močnejši in bolj centraliziran nadzor v Evropski uniji nad finančnimi 

institucijami. Treba je vedeti, kakšno je stanje tam, kjer ga rešujemo. Tako da Slovenija vse te 

ukrepe podpira. Strinjam se s predsednikom Evropske komisije, da se je na Evropskem svetu, 

ki je pred nami, potrebno skoncentrirati ne le na dolgoročne ukrepe, ki bodo dali rezultate čez 

nekaj let ali desetletij, ampak tudi na ukrepe, ki rešujejo aktualne probleme v državah članicah, 



 

ki so sicer v različnem položaju, vendar zaradi te povezave, politične in monetarne, marsikje 

delimo isto usodo. 

 

PETRA MIKLAVEC (SLOVENSKA TISKOVNA AGENCIJA): Vprašanje za oba predsednika 

glede dokapitalizacije največje slovenske banke. Ali je komisija zadovoljna in ali verjameta, da 

bo Slovenija lahko reševala težave v svojem bančnem sektorju sama, ali bo morala zaprositi za 

pomoč tuje institucije? 

 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Kot veste, je bila današnja dokapitalizacija uspešna in 

je bila narejena zato, da največja slovenska banka zadosti zahtevam evropskega bančnega 

regulatorja po deležu najbolj kvalitetnega kapitala. To je sedaj zagotovljeno tudi s  

sodelovanjem strateškega partnerja v tej banki. Tako da je ta nujno potreben korak sedaj za 

nami. Odgovor na drugo vprašanje pa je odvisen od tega, kakšna je dejansko situacija v 

slovenskih bankah. Kot veste, poteka skrben pregled v nekaterih največjih in ko bo ta skrben 

pregled končan, bo možno podati odgovor tudi na to vprašanje. 

 


